
Relacja z walnego zgromadzenia klubu 11.XII.2009  
 

Na Walnym Zgromadzeniu Klubu 11.XII.2009:  

 

- przyjęto rezygnacje z członkowstwa w klubie:  

Kinga Maćkowska, Marcin Golan, Paweł Manecki  

 

- usunięto z klubu z powodu nie uregulowania składki za rok 2009:  

Karolina Pietras, Katarzyna Sobala, Łukasz Kukla, Piotr Maniara, Tomasz Maniara, Michał 

Matla, Jakub Płatek, Paweł Wojtasik  

 

- przyjęto do klubu: Izabela Szmuc, Malgorzata Wikar, Monika Kawalec, Paweł 

Kwiatkowski, Adam Kałwinski , Czyżyk 

 

- odbyło się glosowanie nad wotum zaufania dla zarządu zainicjowane właśnie przez zarząd. 

Z 26 uprawnionych do głosowania 19 osób zagłosowało pozytywnie dla zarządu, 7 

wstrzymało się od głosu. Nikt nie zagłosował przeciwko.  

 

- uzupełniono skład zarządu oraz komisji rewizyjnej. Funkcję Sekretarza przyjął Maciek 

"Mormon" Gugała. Członkiem komisji rewizyjnej został Kuba Lakwa.  

 

- Skarbnik przedstawił skrótowe sprawozdanie finansowe za rok 2009,  

 

- przedstawiono wybór przejść górskich, skałkowych i sporotwych z bieżącego roku,  

 

- przedstawiono sprawozdanie z działalności klubu i zarządu za rok 2009,  

 

- ustalono jako priorytet działań klubu legalizację (we współpracy z inicjatywą Naszye Skały) 

działalności wspinaczkowej w rejonach okołokieleckich,  

 

- postanowiono przekazać darowiznę na cele statutowe inicjatywy Nasze Skały z budżetu 

klubowego w wysokości 500 zł. Podczas zgromadzenia przeprowadzono zbiórkę funduszy na 

ten sam cel. Zebrano 400 zł. Kwota 900 zł została już przekazana inicjatywie Nasze Skały,  

 

- ustanowiono Bibliotekę Klubową. Stworzona zostanie lista przewodników jakie posiadają 

klubowicze (oczywiście jeśli chcą się takimi informacjami podzielić) w celu ułatwienia 

ewentualnej wymiany, wypożyczeń. Ustalono przeznaczanie do 500 zł rocznie z budżetu 

klubowego na stworzenie i rozbudowę Biblioteki Klubowej. Opiekunem biblioteki został 

Piotrek Ożdziński,  

 

- po dyskusji w sprawie funkcjonowania sekcji klubowej na pakerni podtrzymano bieżące 

ustalenia,  

 

- ustalono możliwość skorzystania z budżetu klubu w finansowaniu ewentualnej rozbudowy 

pakerni,  

 

- zaproponowano inicjatywę narciarskich wycieczk skiturowych i rajdu po Górach 

Świętokrzyskich,  

 

- wyświetlono filmową impresję wspinaczkową "Pokonać siebie". 

  


